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Místo jednání: Praha Datum: 1. 9. 2022  

schválil: Bloudek  

zapsala: Valentová Pořadové číslo: 13 

Distribuční list: členové VV, sekretariát, revizní komise 

Seznam účastníků:  

VV - Bloudek, Klíma, Oliva, Resch, Janoš  

sekretariát – Valentová, Košatková, Fajbišová, Plischková 

Příští jednání: 19. 10. 2022 od 12.30 hod., Praha sekretariát ČHS 

Přílohy: Koncepce talentované mládeže - SpS 

 

 Popis Vlastník  Termín 

1.  Kontrola plnění úkolů z předchozích jednání 

Úkoly byly splněny. 

- - 

2.  Schválení nových oddílů 

VV schválil přijetí oddílu HO HOUSKI Plzeň z.s. a registraci oddílu Pilsen 

Panthers do ČHS. Organizační záležitosti zajistí sekretariát. 

sekretariát neprodleně 

3.  Mezinárodní aktivity a projekty 

Žádosti ČHS o financování projektu Youth Athlets Couching a projektu 

Responsible climbing z programu Erasmus+ nebyly přijaty.  

J. Bloudek zastupoval ČHS na THT James ve Vysokých Tatrách a na 

jednání vedení EUMA a ERA ve Slovinsku. V říjnu se zúčastní PA ISMF 

ve Španělsku.  

- - 

4.  Projekt podpora oddílů 

VV předběžně projednal cíl a obsah projektu Podpora oddílů, k tématu 

se uskuteční schůzka, za svolání odpovídá P. Resch.  

Resch co nejdříve 

5.  Digitální průkazy a „fanouškovské“ karty ČHS 

VV projednal a schválil nabídku na zavedení digitálních průkazů 

a fanouškovských karet ČHS s cílem zavést fanouškovské karty 

v listopadu 2022 a digitální průkazy od 1. 12. 2022 současně 

s prodejem členství na rok 2023. Za realizaci odpovídá M. Košatková, 

za obchodní jednání M. Klíma. 

Košatková, 

Klíma 

do 31.10. a 

dále do 

30.11.2022 
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6.  Spolupráce s českými zástupci OEAV 

VV schválil pokračování spolupráce s českými zástupci OEAV při prodeji 

členství v ČHS, za uzavření smluv na rok 2023 a spolupráci odpovídá 

sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

7.  Hospodaření ČHS 

Vývoj příjmů z členských příspěvků a pojištění odpovídá předpokladům 

a navrací se k situaci před epidemií Covid-19. Významným zdrojem 

příjmů je podpora od partnerů, k datu jednání v objemu cca 1,5 mil. 

Kč. Čerpání rozpočtu probíhá v jednotlivých rozpočtových kapitolách 

v souladu s očekáváním, s výjimkou financování EP v boulderingu, 

které skončilo schodkem z důvodu nepřidělení předpokládané dotace 

od NSA. Pokrytí schodku je zapotřebí dořešit v rámci využití ostatních 

příjmů ČHS, odpovídá M. Klíma. 

Klíma do 15.11.2022 

8.  Informace o dotacích 

ČHS podal žádost o dotaci NSA na provoz a údržbu sportovních zařízení 

a odeslal NSA požadovaný předběžný záměr v oblasti investic pro 

sportovní lezení v celkovém objemu cca 6 mil Kč. NSA schválila žádost 

ČHS o změnu rozdělení části dotace určené jednotlivým SpS.   

- - 

9.  Metodiky práce s příjmy od partnerů 

VV projednal a schválil návrh změny metodiky účtování peněz od 

partnerů a jejich rozdělování. Změna metodiky bude promítnuta do 

přípravy návrhu rozpočtu na rok 2023, odpovídá M. Klíma 

a R. Plischková.  

Klíma, 

Plischková 

 

průběžně 

 

 

10.  Kontrola záměrů vázaných na zvýšených rozpočtů vybraných 

středisek 

VV provedl kontrolu a schválil upřesnění záměrů na využití prostředků, 

o které byly zvýšeny některé rozpočtové kapitoly.  

- - 

11.  Vize tuzemských závodů ve sportovním lezení 

VV schválil základní vizi dalšího rozvoje tuzemských závodů ve 

sportovním lezení. Téma bude dále diskutováno na samostatných 

jednáních s výstupem do 15. 10. 2022, odpovídá J. Bloudek. 

J. Bloudek do 15.10. 2022 

12.   Správa závodních chytů 

VV odsouhlasil návrh řešení správy závodních chytů a struktur včetně 

vytvoření katalogu a skladu chytů. Za další rozpracování návrhu 

odpovídá D. Fajbišová. 

Fajbišová do 15.10. 2022 

13.  Úprava Pokynu VV o odměňování  

VV odsouhlasil úpravu vnitřního Pokynu o odměňování, ve kterém byly 

upřesněny odměny trenérů a koučů reprezentace, VSCM, SCM a SpS 

Fajbišová neprodleně 
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na soustředěních a závodech. Za seznámení koučů a trenérů s úpravou 

odměňování odpovídá D. Fajbišová.  

14.  Novela Koncepce sportovních středisek mládeže 

VV schválil aktualizaci Koncepce péče o talentovanou mládež ve 

sportovním lezení – sportovní střediska mládeže. Za zveřejnění 

dokumentu na webu ČHS odpovídá D. Fajbišová.  

Komise sportovního lezení vypsala na základě této koncepce novou 

výzvu pro oddíly k získání statusu SpS, uzávěrka je 11. 9. 2022. 

Fajbišová neprodleně 

15.  Sportovní lezení - reprezentace 

VV ocenil výborné výsledky českých reprezentantů A. Ondry 

a E. Adamovské na ME ve sportovním lezení v Mnichově, medailová 

umístění mládežnických reprezentantů M. Smetanové, 

L. Mokroluského  na MSM ve sportovním lezení v USA v Dallasu, 

J. Štípka za získání titulu mistra Evropy v mládežnické kategorii 

v obtížnosti, M. Jeligu za celkové vítězství seriálu EPM v obtížnosti 

i další výborné výsledky na mezinárodních závodech. VV současně 

ocenil práci trenérského a realizačního týmu, který má na výborných 

výsledcích významný podíl.  

- - 

16.  Outdoor Sport Conference  

VV odsouhlasil možnost stát se partnerem konference Outdoor Sport 

Conference, kterou pravidelně pořádá FTVS UK, a jejíž součástí jsou 

i témata týkající se sportovního lezení. Podmínky spolupráce projedná 

s FTVS UK D. Fajbišová, do 30. 9. 2022. 

Fajbišová do 30.9.2022 

17.  Rozvoj závodního skialpinismu 

Pokračují práce na projektu, jehož cílem je rozvoj závodního 

skialpinismu, řeší K. Grohová a J. Bloudek.  

Grohová, 

Bloudek 

průběžně 

18.  Trenérské vzdělání 

VV vzal na vědomí informace o přípravě nového, rozšířeného systému 

trenérského vzdělání. Otevření kurzů pro Trenéry C, které je 

naplánováno na říjen, bude předcházet schválení nového Trenérského 

kvalifikačního a licenčního řádu. Za dokončení trenérského řádu 

(včetně schválení na úrovni VV) a realizaci kurzů odpovídá B. Brodský, 

Komise sportovního lezení a sekretariát. 

Brodský a 

KSL, 

sekretariát 

do 30.9.2022 a 

dále 

19.  Žádost o akreditaci trenérského vzdělání 

Žádost o akreditaci trenérského vzdělání, která bude spojena 

s kvalifikační úrovní Trenér B, bude podána do 9. 9. 2022, odpovídá 

B. Brodský a sekretariát. 

Brodský, 

sekretariát 

do 9.9.2022 

20.  Vzdělávání – další informace - - 
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Během prázdnin se uskutečnily dvě metodické akce pro členy 

zaměřené na vícedélkové lezení. Pokračují instruktorské kurzy CWI 

a RCI. 

21.  Komise mládeže 

VV vyhodnotil dosavadní zaměření činnosti Komise mládeže a pověřil 

P. Resche a B. Valentovou návrhem podrobného postupu, který 

převede dosavadní outdoorové aktivity Komise mládeže pod Komisi 

alpinismu a dořeší převod agendy grantů mládeže tak, aby jednotlivé 

činnosti komise mládeže byly zabezpečeny jinými složkami struktury 

ČHS. Návrh bude předložen na příští jednání VV. 

Resch, 

Valentová 

příští jednání 

VV 

22.  Mládež – další informace 

Probíhají přípravy finálového kola soutěže Mladí horalové, které se 

uskuteční 17. 9. 2022 v oblasti Kokořínska, za realizaci odpovídá 

Komise mládeže. Probíhá vyúčtování grantů mládeže.  

Komise 

mládeže 

do 17.9.2022 

23.  Ochrana přírody 

ČHS podal čtyři žádosti o nová povolení lezení v oblastech, kde končí 

platnost současných povolení na konci roku 2022.  

OVK Labské pískovce se zapojila do pomoci NP České Švýcarsko, který 

byl silně poškozen rozsáhlým požárem. Správci skal se budou podílet 

i na vyhodnocení škod, které požár napáchal na skalách a fixním jištění.  

ČHS se snaží podpořit obnovu požárem zasaženého území také 

prostřednictvím samolepek s obrázky národního parku, které se 

prodávaly v rámci MHFF a i nyní je možné je objednat na sekretariátu 

ČHS.  

- - 

24.  MHFF Teplice nad Metují a vyhlášení výsledků ankety Výstupy roku 

VV vyhodnotil zapojení ČHS do programu MHFF, tj. slavnostní 

vyhlášení výsledků ankety Výstupy roku 2021, bouldrové závody 

a metodický seminář jako úspěšné, a potvrdil zájem o pokračování 

a prohloubení spolupráce.   

  

 


